

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2271/Add.1
2 December 1964

Limited Distribution

ACCESSION OF CAMBODIA

Addendum

In connexion with the list of contracting parties which apply the General Agreement de facto in their relations with Cambodia (second paragraph of L/2271), it is to be recalled that the Government of Switzerland applies the Agreement de facto in its relations with Cambodia in the same manner as contracting parties which have given notification pursuant to paragraph 3 of the Decision of 17 November 1958 (see footnote to L/955/Add.4).

ACCESSION DU CAMBODGE

Addendum

Une liste des parties contractantes qui appliquent de facto les dispositions de l'Accord général dans leurs relations avec le Cambodge figure au deuxième paragraphe du document L/2271. Il convient de rappeler à ce propos que le gouvernement de la Suisse applique de facto les dispositions de l'Accord général dans ses relations avec le Cambodge de la même manière que les parties contractantes qui ont fait parvenir une notification au secrétariat conformément au paragraphe 3 de la Décision du 17 novembre 1958 (voir la note du document L/955/Add.4).

